
Protokol, bestyrelsesmøde d. 26. juni på kontoret

Igangværende sager

Emne Status

Generelt Kontrakter:
● Oprydning/arkivering i Zakobo-systemet

Nye personalekontrakter efter sommerferien

Opstaldere:
● Nye kontrakt efter sommerferien, m. mulighed af tilkøb af ekstra

ydelser (f.eks. ekstra wrap).
● Venteliste til opstaldning skal opdateres.
● Opstaldere skal tilmeldes via Zakobo, så vi har orden i sagerne

Personale NY dressur-underviser: Freya har sagt op og stopper v. udgangen af
august. Hun har tilbudt at vikariere, hvis det brænder på.

Stillingsopslag: Der lægges stillingsopslag på hjemmeside, FB-side,
FB-gruppe og div. andre relevante fora.

Har underviserne ikk DRF-træner-1 uddannelse, har DRF har onlinekurser,
som underviserne skal tage indenfor det første halve år af deres
ansættelse.

Timeregistrering/Danløn
Appen er opdateret og det kører.

Ferieplan for bestyrelsen
LC: Uge 27 og 28 (29/6 - 7/7)
MM: Uge 28, 29 og 30 (5/7 - 28/7)
JB: 12/8 - 25/8
TR: Uge 33 og 34
CTH: Uge 29, 30 (og 31)
KB: (uge 28)
MON: 26/7 - 12/8
IMS:
RT: 18/6 - 26/8 (ridelejr i uge 31)
SWG:

Personalemøder:

● Der skal afholdes møde med underviserne.
Dato: Skydes til efter ansættelse af nye undervisere

● Der skal udarbejdes en køreplan/undervisningsprocedure.
Ift. vores certificering skal undervisningen rettes mod
ryttermærker



Arbejdsbeskrivelser:

● Arb. beskrivelser til staldpersonale og undervisere

● Funktionsbeskrivelse for best.medlemmer / ansvarsområder

● Flere opgaver lægges ud til staldpersonalet.
Celina skal have tilbudt noget uddannelse, bl.a.
medicinhåndteringskursus.

● NYT arrangementsudvalg: Formand, CTH
Udvalgsmedlemmer fra bestyrelsen: KB, IMS, MM, MON, RT, SG

Ledig tid i stalden i uge 26 kan bruges til:
● Ordne sadelrum (sortering, oprydning)

○ Strigler
○ Underlag

● Rydde op i springmateriel
● Rydde op på barrieren i ridehuset:

○ Samle og stable stole (har vi en støvsuger?)
○ Smide gammelt møg ud
○ Rydde op i låneskab

● Rydde op og feje på kontoret

Uge 27: Hovedrengøring

Heste Kontakt til Thybo mhp. returnering af Smukke og Flora
Alternativ kontakt til en anden hestehandler med bedre ry

Status her-og-nu:
● Flora og Smukke sættes til salg
● Nemo går kun med udvalgte ryttere, får ny/tilpasset sadel.
● Redskin skal rides uden sadel.
● Victor har fortsat seneskade, skal ha' dyrlæge igen.
● Pelle har haft hovbyld, men må skridte og trave. Kort foldtid.
● Lotte er taget ud af rideskolen gr. tegn på mistrivsel. Hun har nogle

skader på bagbenene, som skal passes på
● Mille har haft øjenbetændelse, er klar igen.
● Urban er flyttet ind og der er lagt plan for indridning. Han har fået

Jaz'es gamle sadel m. lam under.
● Topper er meldt klar.

LC opdaterer hesteinfo. hos SEGES/CHR og i Zakobo.

Foldplan:
● Foldplaner skal deles i relevante FB-grupper OG oversigt i stalden

skal holdes opdateret. Det hjælper, at der er navne på.
● Vi har fået underretning om, at vandet løber på nogle af foldene,

så det skal der holdes øje med og tages action på

Partordning (skydes til næste møde)
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Passerordning, evt. "med fordele":
● Spørgsmålet om passerordning dukker op med jævne mellemrum.
● Idé: Give passerne "fordele", f.eks. trække m. hesten, når den er

ude af drift, hjælpe med genoptræning (efter alder og evne). Tages
om med JUNIOR efter sommerferien

Sadelmager d. 26/6: 5-6 sadler er sendt til rep., kan hentes fredag d. 28/6.

Rideskolen Når man vokser ud af letøvet, hvad gør man så?
Man kan tale med underviserne om sværere heste og sværere øvelser.
Overvejelse: Onsdag eller det sene LØ lørdag opgraderes til ØVET og
omfordeling af lørdagsryttere

Underviserne skal uddannes bedre, så vi undgår at nye ryttere på holdet
tager al opmærksomheden

Championat: Tidligere championat-tovholder er kontaktet, men uden respons.
Overvejelser om at lave vores eget pointsystem, baseret på afprøvede og
kendte metoder fra f.eks. Ballerup eller VER.
Stadig i gang.

Arrangementer Ridelejre - ansvar / opgaver:
● Uge 28 miniridelejr uden overnatning

○ Ansvarlig: Celina K
○ Hjælper: Viktoria

● Uge 29 miniridelejr med overnatining
○ Ansvarlig: Celina K
○ Hjælper: Emma H

● Uge 30 mini ridelejr uden overnatning
○ Ansvarlig: Celina K
○ Hjælper: Melanie G.

● Uge 31 store ridelejr.
○ Ansvarlige: Rikke T, Sofie Rasmussen og Clara Sommer

● Fuld plan for alle ridelejre er lagt)
● Info.mail til deltagerne - inkl. tjek-/huskeliste

Aktiv Sommer:
● Uge 29:

Ansvarlig: Emma E.
Celina hjælper og har tjek på juniorhjælpere

● Uge 30:
Ansvarlig: Celina + juniorhjælpere

Kæphesteaktiviteter:
● Undervisningen skal foregå på HVR, udendørs
● Vi tager tager fat i underviserne mhp. udvikling af nye discipliner
● En del af kæphestene kan sælges, da rytterne har deres egne

Andet:
● KLUBFEST: Lørdag d. 2. november fra kl. 16.00
● Forslag: Åbent Hus dag for Hvidovreborgere (inkl haverne).

Formål: Synliggørelse og integration (funding muligheder)
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Økonomi Det kører, men anstrengt.

Vi rykker for restbetalingen til den store ridelejr.

Der kommer 125.000,- ind i kontingenter 1/7
Til august får vi 25.000,- ind fra Aktiv Sommer

Internet: Vi opsiger aftalen med TDC. Vi har 3 måneders opsigelse, så vi har
tid til at få lavet en ny aftale med en billigere og bedre udbyder.

Prisstigning pr. 1. august. Mail sendes ud til medlemmerne.
Ridehuskort - stiger ikke, men der indføres et halvdagskort til 100,-

Ledige pladser på mini- og begynderhold søges besat efter sommerferien.

Rep. og
vedligeholdelsesopgaver

STATUS:

Elektrikeren kommer løbende og udfører opgaverne:
Der kommer timer på lyset på ridebanerne.

Spørgsmål: må vi etablere et lavt lys på den lille udendørs bane og langs
løbegangen(opsat på indersiden af hegnet på det laveste bræt)?

Hv. Kommune er i gang med at ordne dræn omkring banerne.

Opgaver lagt i Dalux:
● Portene i ridehuset hænger og skal løftes
● Terrassens gelænder fikses
● Møddingens låg forsøges fikset
● Døren i enden af stalden fikses med aluminiumsplade
● Hul i taget i laden fikses

Løbegang: Der udarbejdes et skriv omkring dyrevelfærd og sikkerhed, som
videreformidles til kommunen, for at “skubbe bagpå”, så løbegangen kan
forbedres.
Udfordring: Vi har ikke dræn på løbegangene, det skal løses, så der kan
laves ny belægning; Stenmel, grus, måtter.

Hv. Kommune sørger for "ergonomisk korrekt ophængte" høkrybber i alle
bokse.

Hegn: Vi har fået leveret forkert maling, men hegnet er malet imod
publikum. Alt males over, når vi får korrekt maling.

Spons Spar Nords jubilæumsfond: Der er søgt penge til nye borde/bænkesæt,
planter, m.v.

Jysk Energis sponsorpulje: Der er søgt penge til 2 x førstehjælpskurser ved
Røde Kors, 12-16 deltagere pr. kursus.

Kommende ansøgninger:
Jem & Fix: Renovering af eksisterende borde/bænkesæt.
Stativerne skal derfor bibeholdes.
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Nordeafonden: Der søges tilskud til køb af 2 heste.
Sponsorater søges med argument om heste til handicapridning.

Trygfonden: Kursus om arbejdsmiljø og -skader i landbruget, renovering af
løbegange (det er også sikkerhed)

Andre tanker: 60-års Jubilæum, renovering af løbegang, udvikling af
undervisere, telte til ridelejre, industrivaskemaskine,
beplantning/forskønnelse af langsiden på springbanen
LC er i kontakt med Hvidovre Kommune ift. hvilke puljer vi kan søge

Sponsorat af hest (i stil med zoo, uden nogen form for rettigheder):
Spons af hest: 5.000,- kr. om året.

Ventelister, systemer, etc. Oprydning i venteliste til opstaldning: I gang
Oprydning i ventelister til ridehold: I gang
Oprydning i medlemsdata, GDPR: I gang
Oprydning i medlemsgruppe på FB: I gang

Regler omkring brug af
banerne fx. hvor og hvornår
må der springes.

Opdatering af regelsæt for brug af faciliteter.
RMN har sendt udkast, som vi arb. videre med henover sommeren…

Generelt skriv ud omkring
sikkerhed

Sikkerhedsskriv inkluderes som en del af nyhedsbrev
HVR's REGLER skal gennemgås - herunder brug af mobiltlf.

Nyhedsbrev hver 3. måned Det første blev sendt primo juni.

Nye emner:
Brug af mobiltelefoner

Nye tiltag - fællesskab Fysisk træning/mobilitetstræning og løbe/gåhold

Vi forsøger at få rabataftale m. Vestegnens Sportsklinink, til fysioterapi og
massage

Temaaften: Der har været afholdt afstemning i FB-gruppen:
● Teori
● Hestepleje
● Sikkerhedskurser
● Forældrekurser
● Filmaften

Webshop Nye varer er oprettet i webshoppen. Der ligger prøveeksemplarer i
rytterstuen, så man kan se, prøve, røre…

Sommerordre afgivet mandag d. 24. juni, m.h.p. levering inden
sommeraktiviteter

Photoshoot af tøjet, med vores egne ryttere som modeller.
Gr. GDPR skal forældre/værge give tilladelse - RT/MM fixer den

Udstyr Vores trimmere er i stykker - skal repareres eller indkøbes en ny
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Driftsopgaver Lliste med opgaver, som er overtaget fra tidl. ansat.
Disse vil blive omfordelt til andre personalegrupper.

Indkøb, ønsker Whiteboardpenne, tavlevisker

Underviser-ridehuskort Der efterlyses et underviserridehuskort - som det er i dag, skal man købe
dagskort til 200,-

Vi indfører et halvdagskort til 100,-

GMS Group - nyt mærke i
ridetøj

De søger samarbejde og har bedt om et møde.
Vi tager et møde med ham efter sommerferien

Opdatering af hjemmeside Det er en kontinuerlig opgave, som løses af KOM…
● Nye fotos af f.eks. heste og af HVR-goodies i webshoppen
● Nyt layout
● Generel opdatering

Gennemgang af HVR's REGLER!!
(skal gennemgås af samlet bestyrelse)

Prisjusteringer Se under økonomi

NYE emner

Emne Action

Springryttere

Springbane

Der skal kigges på heste/ryttermatch og igangsættesl heste/rytter-rokade

Forespørgsel/input fra Diana om spring på midterste bane.
OK for forsøg med at lade springene stå, men der skal være plads til at køre
med harven

Forespørgsel om lukket
ridehold

Køgevejens Ungdomshus - lukket ridehold m. 10 ryttere
Kan ikke lade sig gøre p.t.

Åben Skole samarbejde Ønsker jeres forening at lave et foreningsforløb/aktivitetsforløb for
kommunens skoler - Nej tak
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Til info.

Emne Action

Ridehold, nye ryttere efter
sommerferien

Der har været afholdt intro.kursus d. 16/6, m.h.p. at nye ryttere kan starte
efter sommerferien

Mails fra info.mailen Skills-dommer i volti: I 2025 indføres en skills-test i voltigering

Brandsynsrapport:
Har medført brandinstruks, som er hængt op forskellige steder.

Inspektion af dræn d. 27/6 (LC, JB)

Katrine Berg stopper i
bestyrelsen

Rikke T. rykker ind, frem til næste Generalforsamling, da posten er på valg i
2025.
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